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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 24/2020 

XXIV Sesja w dniu 7 lipca 2020  

Obrady rozpoczęto 7 lipca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:29 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura – Walczak nieobecna 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak nieobecny 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska nieobecna 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

1. Sprawy organizacyjne: 

otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXIV 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 
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Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pani Domiceli Kopaczewskiej, Pani 

Barbary Moraczewskiej, a także zebranych na sali dyrektorów Wydziałów Urzędu 

Miasta, przedstawicieli mediów, mieszkańców naszego miasta oraz radnych Rady 

Miasta VIII kadencji uczestniczących w obradach.  

stwierdzenie quorum 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listą 

obecności 21 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 7 lipca br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXIV sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Następnie o głos poprosił radny Janusz Dębczyński, który poinformował, iż zmarł 

Franciszek Sobieski, senator I kadencji z b. województwa włocławskiego, kandydat 

Komitetu Obywatelskiego „Solidarność”, sekretarz Komisji Spraw Zagranicznych, 

członek Komisji Gospodarki Narodowej. Od 1952 r. pracował w Zakładach 

Celulozowo-Papierniczych we Włocławku na stanowiskach głównego energetyka i 

szefa Działu Inwestycji, Rozwoju i Postępu Technicznego. W latach 1954‒70 

pracował także jako nauczyciel włocławskich szkół. Był członkiem i działaczem 

stowarzyszeń naukowo-technicznych, kilka kadencji przewodniczył oddziałowi 

włocławskiego i członkiem Zarządu Głównego Stowarzyszenia Inżynierów i 

Techników Przemysłu Papierniczego. W 1980 r. wstąpił do NSZZ „Solidarność”, był 

delegatem na Zjazd Regionu Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej, przewodniczył regionalnej 

komisji rewizyjnej.  

Również o umożliwienie zabrania głosu zwrócił się radny Piotr Kowal informując, iż w 

wieku 101 lat zmarł płk dr Jan Czyżewicz, żołnierz 1. dywizji piechoty im. Tadeusza 

Kościuszki, który przeszedł cały szlak bojowy – był bowiem uczestnikiem bitwy pod 

Lenino, artylerzystą i zdobywcą Berlina, odznaczony m.in. Krzyżem Walecznych. Po 

wojnie był m.in. szefem Sztabu Wojskowego we Włocławku. Ciągle aktywnie 

uczestniczył w uroczystościach związanych z wojskiem, m.in. Dniem Sapera. 

Na wniosek radnych Rada Miasta Włocławek minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego 

płk dr Jana Czyżewicza, żołnierza 1. dywizji piechoty im. Tadeusza Kościuszki oraz 

zmarłego senatora Franciszka Sobieskiego. 

przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXIII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 9 

czerwca 2020 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 
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 zmiany do porządku obrad XXIV sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż uwzględniając wniosek Prezydenta 

Miasta proponuje rozszerzenie porządku w punkcie 12 o uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do realizacji Programu 

Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Opieka wytchnieniowa" - edycja 

2020 współfinansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego oraz w punkcie 

13 o uchwałę w sprawie przyjęcia Sprawozdania za okres 2018-2019 z realizacji 

"Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 

2016-2020". 

 

Przedmiotowe projekty uchwał uzyskały opinię komisji stałej, zatem został spełniony 

wymóg § 55 Statutu Miasta. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta wniósł także o rozszerzenie porządku obrad w 

punkcie 14 o uchwałę w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy z dnia 6 kwietnia 2020 r. sygn. akt IISA/Bd 1069/19. Jeżeli Rada wyrazi 

zgodę w przerwie obrad sesyjnych zostanie zwołane posiedzenie Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego, celem zaopiniowania projektu. 

Innych zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXIV sesji w punkcie 12 o uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do realizacji Programu 

Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Opieka wytchnieniowa" - edycja 

2020 współfinansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 
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Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Katarzyna 

Zarębska 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenie porządku obrad XXIV sesji w punkcie 13 o uchwałę w sprawie przyjęcia 

Sprawozdania za okres 2018-2019r. z realizacji "Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 2016-2020".  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Katarzyna 

Zarębska 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenie porządku obrad XXIV sesji w punkcie 14 o projekt uchwały w sprawie 

wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu Administracyjnego od wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy z dnia 06 kwietnia 2020r. 

Sygn. Akt II SA/Bd 1069/19. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Katarzyna 

Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do 

realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 2 

 Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 9 

czerwca br. czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 7 lipca br. i przedstawia się 

następująco: 

 

Prezydent Miasta przedstawił informację związaną z epidemią koronawirusa, 

stwierdzając, iż na chwilę obecną w kwarantannie zbiorowej w obiekcie przy ul. 

Żytniej przebywa 6 osób a kwarantanną domową na terenie miasta objętych jest 

około 40 osób.  

W okresie międzysesyjnym podpisano 3 umowy dotyczące udzielenia zamówienia 

publicznego. 16 czerwca zawarto umowę z konsorcjum włocławskich firm: GIRDER 

oraz DROGTOM na zadanie pod nazwą: „Budowa multimodalnego węzła 

przesiadkowego w miejscowości Włocławek w ramach zadania inwestycyjnego o 

nazwie Rozwój zrównoważonego transportu zbiorowego poprzez poprawę 

efektywności energetycznej, wdrożenie technologii niskoemisyjnej we Włocławku w 

ramach projektu BIT – CITY II”. Wartość umowy to prawie 8 milionów 800 tysięcy 

złotych brutto. Na realizację prac wykonawca ma 9 miesięcy. 23 czerwca podpisano 

z Zakładem Robót Drogowo-Budowlanych DROGBUD Michał Podralski umowę na 

budowę ulicy Stromej. Wartość zadania to ponad 760 tysięcy złotych brutto. 

Inwestycja powinna być gotowa do końca października tego roku.  
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4 czerwca z Ministerstwa Infrastruktury wpłynęła transza środków – ponad 2 miliony 

złotych - w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, stanowiąca część refundacji 

kosztów poniesionych w związku z rozbudową ulicy Grodzkiej. Na konto urzędu 

wpłynęła również transza w wysokości prawie 710 tysięcy złotych, stanowiąca 

rozliczenie wniosku o płatność dla zadania „Rozwój zrównoważonego transportu 

zbiorowego poprzez poprawę efektywności energetycznej, wdrażanie technologii 

niskoemisyjnej we Włocławku w ramach projektu BIT – CITY II – etap II”, 

dofinansowanego z Regionalnego programu operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

8 czerwca rozpoczęły się egzaminy maturalne. W szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Włocławek do matury z przedmiotów 

obowiązkowych, tj. język polski, matematyka i język obcy, przystąpiło około 1 170 

uczniów. Ze względu na obostrzenia i wytyczne sanitarne liczba sal egzaminacyjnych 

w szkołach wzrosła o prawie 30. Mimo panujących w tym roku wyjątkowych 

warunków egzaminy przebiegły bez zakłóceń. 

24 czerwca w Zespole Szkół Chemicznych odbyło się uroczyste wręczenie 

Stypendiów Prezydenta Miasta dla uzdolnionych włocławskich uczniów. Stypendia 

otrzymało 8 uczniów ze szkół podstawowych i 6 ze szkół ponadpodstawowych w 

wysokości 1500 zł dla każdego ucznia. Tego samego dnia wręczone zostały nagrody 

laureatom X Lokalnej Edycji Samorządowego Konkursu Nastolatków „Ośmiu 

Wspaniałych”. Uhonorowanych zostało ośmioro wolontariuszy wraz z opiekunami.  

Rozpoczyna się realizacja regionalnego programu polityki zdrowotnej w zakresie 

szczepień ochronnych przeciwko pneumokokom dla osób powyżej 65 roku życia, 

które leczą się z przewlekłego nieżytu oskrzeli i astmy oskrzelowej. Realizatorami 

programu wybranymi w otwartym konkursie ofert są: Miejski Zespół Opieki 

Zdrowotnej oraz Zespół Przychodni Specjalistycznych. Do 31 grudnia br. 

zaplanowano zaszczepienie 150 osób. Udział finansowy Miasta w tym 

przedsięwzięciu wyniesie 22 500 zł.  

Wydział Sportu i Turystyki przygotowuje kolejne umowy na dofinansowanie zadań z 

zakresu kultury fizycznej, w tym na organizację imprez sportowo – rekreacyjnych. 

Dofinansowanie otrzymają także organizatorzy wydarzeń odbywających się w 

wakacje. Wśród tegorocznych przedsięwzięć jest m.in. kolejna edycja zajęć 

dopołudniowych dla dzieci i młodzieży pod nazwą „Wakacje z pasją”, których 

organizatorem ponownie będzie Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra. Zajęcia będą 

się odbywać od 13 lipca do 7 sierpnia 2020 roku, od poniedziałku do piątku, w 

godzinach 9:00- 12:30, w ramach 4 turnusów adresowanych łącznie do 240 dzieci w 

wieku 8- 15 lat. Jest to oczywiście jedna z propozycji wakacyjnych dla dzieci. Dużo 

więcej na ten temat na stronie www.wloclawek.pl w zakładce „Wakacje w mieście”.  

 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania radnych nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana 

Prezydenta i dotyczyły przedstawionej informacji z działalności miasta w okresie 

międzysesyjnym. 

http://www.wloclawek.pl/
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W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński, 

•  radny Józef Mazierski, 

•  radny Krzysztof Kowalski, 

•  radny Piotr Czarnecki, 

•  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

 

Ad. 3 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2020 rok wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020-2030 wraz z autopoprawką. 

 

Wprowadzenia do zagadnień finansowych zawartych w ww. projektach uchwał 

dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiając łącznie obydwa 

punkty dotyczące zmian w budżecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej wraz z wprowadzonymi autopoprawkami. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił Zastępca Przewodniczącej Komisji 

radny Krzysztof Grządziel. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił również 

Zastępca Przewodniczącej Komisji radny Krzysztof Grządziel. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2020 rok wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Katarzyna 

Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2030 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Wanda Muszalik, Elżbieta 
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Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, 

Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Katarzyna 

Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie przyznania w roku 2020 dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak-Bromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i 

Architektury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. 

Opinię przedstawił Zastępca Przewodniczącej Komisji radny Stanisław 

Krzemieniewski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz 

•  radny Zbigniew Lewandowski 
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Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyznania w roku 2020 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Hofman-Kupisz 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji Rady 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Miasta Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 7 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w 
Zespole Placówek nr 1 - Szkolnym Schronisku Młodzieżowym we Włocławku, ul. 
Mechaników 1. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji Rady 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Jacek Buława, 

•  radny Andrzej Gołębieski, 

•  Dyrektor Wydziału Edukacji Agnieszka Białopiotrowicz  

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w 

Zespole Placówek nr 1 - Szkolnym Schronisku Młodzieżowym we Włocławku, ul. 

Mechaników 1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (8) 
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Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Mieście Włocławek 
na rok szkolny 2020/2021. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji Rady 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Mieście Włocławek 

na rok szkolny 2020/2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Arkadiusz Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie zasad i trybu korzystania z Włocławskiego Inkubatora Innowacji i 
Przedsiębiorczości we Włocławku. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z pomieszczeń 
użytkowych znajdujących się we Włocławskim Inkubatorze Innowacji i 
Przedsiębiorczości. 

Przedmiotowe projekty uchwał przedstawiła Pani Anna Pakulska Kierownik Centrum 

Obsługi Inwestora. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z Włocławskiego Inkubatora 

Innowacji i Przedsiębiorczości we Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Rady Miasta. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Zastępca Przewodniczącej Komisji radny Krzysztof Grządziel. 

 

Także projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

pomieszczeń użytkowych znajdujących się we Włocławskim Inkubatorze Innowacji i 

Przedsiębiorczości Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Rady Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Zastępca Przewodniczącej Komisji radny Krzysztof Grządziel. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Kierownik Centrum Obsługi Inwestora Anna Pakulska 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z Włocławskiego Inkubatora Innowacji i 

Przedsiębiorczości we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Jarosław Hupało, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z pomieszczeń 

użytkowych znajdujących się we Włocławskim Inkubatorze Innowacji i 

Przedsiębiorczości. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Jarosław Hupało, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie zasad Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Angelika 

Wyrąbkiewicz Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił Zastępca 

Przewodniczącej Komisji radny Krzysztof Grządziel. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński, 
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• Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej Angelika 

Wyrąbkiewicz, 

• radny Krzysztof Kowalski, 

• radny Stanisław Wawrzonkoski Przewodniczący Rady Miasta, 

• Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej Angelika 

Wyrąbkiewicz. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasad Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Opieka 
wytchnieniowa" - edycja 2020 współfinansowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto 

Włocławek do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

"Opieka wytchnieniowa" - edycja 2020 współfinansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Opieka 

wytchnieniowa" - edycja 2020 współfinansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 
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Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie przyjęcia Sprawozdania za okres 2018-2019 z realizacji "Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 2016-2020". 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Pan Piotr Grudziński 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania za okres 2018-2019 z realizacji 

"Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 

2016-2020" rozpatrzyła oraz jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania za okres 2018-2019 z realizacji "Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Miasta Włocławek na lata 2016-2020". 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 20 minutową przerwę w obradach 

sesyjnych, w celu odbycia posiedzenia przez Komisję Porządku Prawnego i 

Publicznego. 

Przerwa w obradach sesyjnych. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Bydgoszczy z dnia 06 kwietnia 2020r. Sygn. akt II SA/Bd 1069/19. 

 
Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady 

Miasta Stanisław Wawrzonkoski informując, iż Wojewódzki Sąd Administracyjny w 

Bydgoszczy wyrokiem z dnia 6 kwietnia 2020 r. sygn. akt II SA/Bd 1069/19 stwierdził 

nieważność uchwały Nr XIII/135/2019 Rady Miasta Włocławek z dnia 27 sierpnia 

2019 r. w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy o pracę z 

radnym Rady Miasta Włocławek. Rada Miasta Włocławek nie zgadza się z 

powyższym wyrokiem, w związku z tym zasadnym jest wniesienie skargi kasacyjnej 

do Naczelnego Sądu Administracyjnego. Niezbędnym jest zatem podjęcie 

przedłożonej uchwały. 
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Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy z dnia 06 kwietnia 2020r. Sygn. akt II SA/Bd 1069/19 rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej 

sprawie przedstawiła Zastępca Przewodniczącego Komisji radna Mariola 

Gawłowska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Wawrzonkoski 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy z dnia 06 kwietnia 2020r. Sygn. akt II SA/Bd 1069/19.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 
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NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Jura - Walczak, Krystian Łuczak, Katarzyna Zarębska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała nie została podjęta przez 

Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 15 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXIV sesji Rady Miasta skierowali: 

•  radny Piotr Czarnecki 

•  radny Janusz Dębczyński, 

•  radna Mariola Gawłowska, 

•  radny Andrzej Gołębieski, 

•  radny Jarosław Hupało, 

•  radny Stanisław Krzemieniewski, 

•  radny Zbigniew Lewandowski 

•  radny Józef Mazierski, 

•  radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Ad. 16 

Informacje i komunikaty. 
 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż od 

miesiąca sierpnia br. Radni Rady Miasta Włocławek wznawiają przyjęcia 

interesantów w ramach dyżurów, które odbywać się będą w siedzibie Rady a także w 

Kawiarni Obywatelskiej „Śródmieście Cafe”. Harmonogram dyżurów został przesłany 

Państwu Radnym oraz zamieszczony jest w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad. 17 

Zamknięcie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXIV sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 7 lipca 2020 roku. 

 Przewodniczący Rada Miasta Włocławek radny Stanisław Wawarzonkoski 

 


